
Protokoll Smedskjortan norra
Datum: 2011-09-13

Sida:     1 (1)   

Sammanträde: Styrelsemöte Närvarande: Sam Tabbert, Gun Hilén, 
Ivan Törnkrantz, Ingvar Pettersson, Per 
Lindberg, Torbjörn Myrhall.

Sekreterare: Ivan Törnkrantz

Ansvar Klart:
Torbjörn 1. Grindarna vid undercentralen dröjer ett tag till. Prisuppgift saknas samt 

monteringsavgift tillkommer.

Sam 2. Sam har pratat med Tele2 vision och om vi säger upp avtalet så kopplar de ur 
hela systemet och tar bort antenn mm. Vi har avtal till sista juni 2012. 

Per 3. Finns möjlighet till dimfunktion vissa tider vid byte av armatur och lampor 
på vår gatubelysning.

Ingvar 4. Angående kalibrering av fastigheternas värmemätare har Kåre varit i kontakt 
med YIT. De anser inte att någon kalibrering behövs då de tycker våra värden 
ser normala ut.

Gun 5. Vi har rörlig ränta på våra fondpengar för tillfället i nordea. Vi kan eventuellt 
binda en del av fonderingarna. Gun ser över olika bindningsalternativ.   

Sam 6. Angående nyasfaltering av gångväg mot trappa. Sam undersöker om det 
finns något intresse hos fastigheterna att asfaltera sin uppfart. Om intresse finns 
är det enklare att gå vidare med ovanstående. Då detta arbete anses för litet för 
kontaktade företag. 

7. Övriga frågor?

Sam 7.1 Se över vårt elavtal med EON. Binda? Byta leverantör?

7.2 Styrelsen avslår förslag om kontaktlista för samfällighetens medlemmar. 

7.3 Färdigställa panelen till undercentralen under helgen v.37. 

7.4 Styrelsen vädjar till samtliga hushåll att inte använda avfettningsmedel vid 
tvätt av bil på egen uppfart. Vi hänvisar till Kalmar kommuns miljöpolicy. Gå 
gärna in på följande länk för mer information: 
http://www.kalmar.se/t/page.aspx?id=53271 

Torbjörn 7.5 Våra dagvattenbrunnar behöver ses över för att göra dom barnsäkra. Som 
det är idag kan man lyfta upp locken utan problem. Lagen kräver säkra 
brunnar!!!

7.6 Det blir ett extra styrelsemöte tisdagen den 4 oktober. Plats: Ingvar, hus 26.

http://www.kalmar.se/t/page.aspx?id=53271

